
 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 19 grudnia 2022 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta. 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

4. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

5. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

6. Przedstawiciele Zarządu Osiedla Posejdon. 

7. Przedstawiciele Stowarzyszenia Handlowców „Granica”. 

8. Przedstawiciele Stowarzyszenia Świnoujskiego Towarzystwa Osiedla Posejdon. 

9. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 
 

Posiedzenie w dniu 19 grudnia 2022 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził w trybie hybrydowym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki. Kolejno zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 11 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Świnoujście w rejonie ulicy Wojska Polskiego 

i osiedla Posejdon. 
 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiły Naczelnik Wydziału Urbanistyki 

i Architektury Agnieszka Smolińska-Gałda oraz Główny Specjalista Wydziału Urbanistyki 

i Architektury Aleksandra Nagaba. 

Dyskusja. 

Radna Joanna Agatowska zgłosiła wniosek o wydanie opinii Komisji o zdjęcie z porządku obrad 

sesji Rady Miasta projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Świnoujście w rejonie ulicy Wojska Polskiego i osiedla Posejdon. 

Dyskusja. 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska poinformowała, że wystąpią do Zarządu Osiedla 

Posejdon o opinię do przedstawionego projektu uchwały. W związku z tym projekt uchwały zostanie 

zdjęty z porządku obrad II części LXXII sesji Rady Miasta w dniu 21 grudnia 2022 r. 

Dyskusja. 

W związku z powyższym, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki 

zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku radnej Joanny Agatowskiej. 

Za głosowało 7 członków komisji, przy 2 głosach przeciwnych, głosów wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 
 

Ad. pkt 3 – Wolne wnioski 
 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 
 

Ad. pkt 4 – Zamknięcie obrad.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 19 grudnia 2022 roku o godz. 1621. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 
Protokołowała: Emilia Solka 


